
 

   
Referat torsdag d.14/1-2021 kl. 18 -20  
Lokale: Sophieskolen Fraværende: Isabelle, Lars N., Patrick, Jeanette 

    

Punkter Ansvarlig Beskrivelse Tid Referat 

1. Protokol      Godkendt 

2. Siden sidst         

 
* Formand      

 -Thomas fortæller at der har været forsøgt at omgøre 
beslutning truffet i byrådet. 
-Der er kommet en invitation til dialogmødet d. 4/2-
2021, hvor både Paw og Thomas deltager.  

* Ledelse      

-Jax har haft møde med Margith Mikkelsen omkring 
vores 10. klasses – som nu skal flyttes et andet sted hen. 
Det giver pt. nogle udfordringer omkring vores unge, der 
pt. skal vælge – herunder også 10. klasse – noget som 
ingen ved hvad bliver.  
-Vi er yderligere nedlukket i tre uger. Hos de små er 
undervisningen i form af opgaver, telefonopkald mm. 
Hos de store er det online undervisning.  
-Hele vores UC skal komme i skole og det giver visse 
udfordringer ift. forældresamarbejdet, da det kan 
opleves som underkendende af forældrene.   
-Vores regnskabsår er ved at være afsluttet og vil komme 
på dagsordenen til næste SB møde.  
-Vi er i gang med at se på alle vores medarbejdere og se 
hvordan det hænger sammen med kommende skoleår. 

*AMO/MED       

 -Sidste gang vi havde MED møde var umiddelbart inden 
nedlukning.  
-Vi er alle ramt af hjemsendelsen – også ift. 
arbejdsmiljøet. Mange savner det sociale.  
-Vi har i dag talt om lærernes nye arbejdstid – A20 – 
noget som vi skal påbegynde arbejdet omkring sammen.  

*Elevråd       -Ikke noget nyt. 

* Andre  Alle       
3. Revurdering af 
gældende 
principper Alle   -Vi aftaler at rykke mødet til vi kan sidde face to face.  

4. Forældre info 
seddel KLH   

-Klaus fortæller om en forældrefolder, som man uddeler 
til nye forældre på Stb. skole. Det er for at give 
forældrene den bedst mulige start, samt at kunne 
forventningsafstemme. Kunne det være en god ide at 
udarbejde en sådanne? 



 

   

5. Opfølgning på 
ugeplaner Alle   

  
-Ugeplaner fungere godt på 2. årgang. 
-5. årgang fungere super godt  
-7. årgang er det godt. Der er dog ikke i 7.C bortset fra 
idrætslærerne.  
-9. årgang kommer der ikke noget ud på ugeplanen 

6. Sponsorater    -Der er ikke umiddelbart noget der er relevant pt.  

7. Vikardækning    
-Der bliver pt. ikke vikardækket på den online 
undervisning. Der dækkes i stedet fra teamet/årgangen.  

8. Punkter til 
næste møde Alle   

-Principper 
-Udearealer 
-Økonomirappotering 
-SFO 
-Afdelingerne i huset 

9. Eventuelt Alle Åben  

-Nødundervisning.  
 
På 2. årgang savnes der at der sendes en dagsplan ud før 
end på selve dagen, så man bedst muligt kan hjælpe 
børnene bedst i gang.  
Der er ikke mødt hjælp på 2. årgang. Der er flere børn 
der savner at der er noget online undervisning.  
5. årgang får god undervisning 
7. årgang er mere selvkørende – det er mere op til 
eleverne om de ønsker at deltage. Der er udfordringer 
om at eleverne gamer. Der er reelt kun to timers 
undervisning. Der er ønske om at der kan skrues op for 
undervisning. Der er mange timer hvor lærerne ikke er på 
– men hvor de bare får nogle opgaver.  
Det er ærgerligt at det ikke er alle klasser der har de 
samme fag – der savnes fag og der er bekymring for hvor 
meget fagligt de mister.  
På 9. årgang fungere undervisningen bedre nu – og 
egentlig ret godt.  
 
Det er aftalen at der er 4 timers online uv. hver dag i 4.-
.9. klasse og efter kl. 12 er der hjælpe undervisning til kl. 
14. 
 
Der er et stort ønske om at 03 også kan få ansigt på hver 
dag – på teams.  
 
-Michael rykker for status omkring trafik.  

10. Personsager  

Elevrepræs
entanter 
deltager 
ikke   

 



 

   
  


